

第七屆勵致數學盃



全港小學數學比賽 2023

地點: 香港大學專業進修學院-九龍東分校/明愛九龍服務中心公眾會堂

日期: 2023 年 10 月 8 日(星期日)上午

對象: 小三至小六

內容: 70%基礎數學, 30%奧數

獎項: 每級設冠、亞或季軍,可獲頒獎牌及證書

截止報名日期: 2023年7月31日 費用全免,名額有限, 先到先得,額滿即止。

報名表

學生姓名(英文):		學生姓名(中文)):	
聯絡電話:		就讀年級:_ P3	/ P4 / P5 /	P6 (請圈出)
學校名稱:				
所屬分校: 建生/胎麗/友愛/ £	龈座/天澤/九龍城/觀塘/沙 <u>[</u>	B/大埔/白田/皇原	言山️深水埗️粉魚	蘭 /石 蔭 (請圈出)
應考語言: □英文 □□	中文			
請批	B. 古妥的報名表交回	所屬分校校	務處。	

備註及聲明:

- 1. 每名學生的資料須小心填寫。遞交申請表格後,學生資料不能更改。
- 2. 報名後,所屬分校校務處會於 9 月 18 日或之前派發印有學生姓名的准考證。學生須憑准考證、附有學生相片的手冊或學業證明到場參加比賽。
- 3. 比賽結果將於 11 月下旬於網頁公布。得獎者獎狀會於比賽結果公布後 1 個月寄到所屬分校。
- 4. 就一切相關事宜本中心保留最終之決策權。
- 5. 如有任何查詢,請與所屬分校校務處聯絡。
- 6. 如遇上疫情或其他因素(按政府防疫政策或場地政策)而未能如期舉辦是次比賽,本中心將另行安排, 詳情容後公布。
- 7. 本中心擁有活動期間所拍攝之學生照片或影片之擁有權。

Remarks and Statements:

- 1. The information of each student must be filled in carefully. After submitting the registration form, the student information cannot be changed.
- After registration, the tutorial centres will issue the admission form printed with student's name on or before 18 September.
 Students are required to take the competition with their admission form, handbooks or academic certificates with their photographs.
- 3. The results of the competition will be announced on the website in late November. Award certificates will be mailed to their respective tutorial centres one month after the announcement of the competition results.
- 4. Logic Tutorial Centre reserves the right to make final decisions on all related matters.
- 5. For any enquiries, please contact your tutorial centre.
- 6. If the competition cannot be held as scheduled due to the epidemic or other factors (in accordance with the government's epidemic prevention policy or venue policy), *Logic Tutorial Centre* will make alternative arrangements and the details will be announced later.
- 7. Logic Tutorial Centre has the right to take photos or videos of the students during the event.